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Raadsadviescommissie Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden
Gemeente Valkenburg aan de Geul 
Conceptverslag van de vergadering de dato 16 september 2019

Aanwezig
Voorzitter: W. Weerts
Griffier: J. Pluijmen 
Leden: B. Hardij (AB)*, M. Knubben(CDA), J. Kleijnen(VSP), C. Fulmer-Bouwens(PGP) en B. Rooding-Eurlings(VVD)
College: burgemeester J. Schrijen en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M. Bongarts
Directie: ---
Ambtenaren: ---

Afwezig: N. Dauven(AB)

*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid
De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs.

Nr. Onderwerp Behandeling

1. Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht.

2. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag

Er wordt voorgesteld de agenda als volgt te wijzigen:
 Voor het spreekrecht burgers is de aanmelding ontvangen van de heer Paul Sprangers. Het spreekrecht heeft 

betrekking op Maastricht Aachen Airport. Het bespreekrecht wordt behandeld onder agendapunt 3.
 Omdat het spreekrecht betrekking heeft op bespreekpunt 6.d (brief 118 van de heer Derks namens Alliantie 

tegen uitbreiding MAA) wordt voorgesteld dit bespreekpunt te behandelen als agendapunt 3.a
Na de behandeling van het bespreekpunt wordt de inspreker in de gelegenheid gesteld hier kort op te reageren.

De gewijzigde agenda wordt vastgesteld.

De fracties CDA, VSP en VVD hebben vragen ingediend voor de rondvraag. Het overzicht is in iBabs geplaatst. De 
vragen worden behandeld onder agendapunt 8.
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3. Spreekrecht Burgers: de heer Paul 
Sprangers over Maastricht Aachen Airport

De inbreng van de heer Paul Sprangers is als bijlage toegevoegd aan dit agendapunt in iBabs.

Reactie leden J. Kleijnen, C. Fulmer-Bouwens, M. Knubben, 

Beantwoording de heer P. Sprangers inzake: rapport VVV over toeristische belangen vliegveld, plannen MAA i.v.m. 
groei luchtvaart, invoeren accijns op kerosine en BTW op tickets.

De voorzitter bedankt de heer Sprangers voor zijn inbreng en wijst op de mogelijkheid dat hij na de behandeling van 
agendapunt 3.a in de gelegenheid wordt gesteld hier desgewenst kort op te reageren.

3.a Bespreekpunt (6.d) brief (118) van de 
heer Derks namens Alliantie tegen 
uitbreiding MAA

Inbreng leden C. Fulmer-Bouwens, J. Kleijnen, M. Knubben en B. Hardij.

Beantwoording burgemeester J. Schrijen:
 Als de Lijn-50 gemeenten hadden gevraagd om mee te doen het zogeheten MKBA onderzoek, dan had de 

gemeente daar niet tegen kunnen zijn. Want het is goed om met elkaar alle maatschappelijke kosten en baten 
te analyseren. Kortom, het college steunt het MKBA onderzoek. De burgemeester zegt toe dit via een brief 
kenbaar te maken bij GS.

 Zelf heeft de burgemeester niets gelezen over nachtvluchten tussen 02.00 uur en 05.00 uur. In opbouw naar een 
nieuw structuurschema zijn wel allerlei varianten bekeken, maar ieder weldenkend mens zal van mening zijn 
dat men de randen van de nacht niet moet oprekken. De verantwoordelijke gedeputeerde heeft ook gezegd dat 
dit niet zal gebeuren.

 De burgemeester beaamt dat naast vliegveld MAA ook vliegverkeer vanuit/naar vliegveld Luik in het luchtruim 
“geparkeerd” wordt en de gebruikte routes voor Luik ook voor overlast zorgen. Er is immers vanuit Den Haag een 
stukje luchtruim weggegeven aan België. De burgemeester van de gemeente Eijsden-Margraten vecht al jaren 
om de goede onderbouwing van dat besluit te mogen zien, maar hij krijgt dit niet boven tafel.

Reactie lid J. Kleijnen.

De heer Sprangers spreekt een korte reactie uit.

De voorzitter bedankt de heer Sprangers voor zijn aanwezigheid.

4. Vaststellen van het verslag van de 
commissie ABA de dato 17 juni 2019

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt 
ongewijzigd vastgesteld.

5. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst.

Inbreng lid M. Knubben aangaande stand van zaken project brandveilig Valkenburg.

Beantwoording burgemeester J. Schrijen:
 Er is gestart met het project. Om ervan te kunnen leren gebeurt dit pand voor pand. Met de hoteleigenaren is op 

ambtelijk niveau een vervolgtraject ingezet om te kijken welke zaken kunnen worden opgepakt.
 De burgemeester zegt toe nog aan te geven op welke termijn de panden in de Grotestraat centrum en de 

Berkelstraat aan de beurt zijn: de planning is echter afhankelijk van hetgeen men nu tegenkomt.
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Reactie lid M. Knubben.

Inbreng lid M. Knubben aangaande wijzigingen in proces toekomstvisie 2035.

Beantwoording burgemeester J. Schrijen:
 Zoals lid M. Knubben al aangaf hoeft de burgemeester hier nu niet op in te gaan. 

Inbreng lid J. Kleijnen aangaande stand van zaken aansluiten bij Misdaad Anoniem.

Beantwoording burgemeester J. Schrijen:
 Donderdag a.s. vindt een overleg van de robuuste driehoek (het overleg van de Heuvellandgemeenten en de 

basiseenheid) plaats. Het aansluiten bij Misdaad Anoniem staat op de agenda van dat overleg.

6. Bespreekpunten:
6.a Raadsinformatiebulletin (41) Schuurbrand 

aan de Nieuweweg
Inbreng leden B. Rooding-Eurlings, C. Fulmer-Bouwens en J. Kleijnen.

Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 
 Een waterleiding was niet meer in functie en de brandweer had de nieuwe leiding al vrij snel vlakbij gevonden, 

maar toen waren er al veel extra brandweerauto’s onderweg. TV Valkenburg heeft hier nieuwsberichten over 
gepubliceerd. Het RIB is opgesteld om te schetsen wat er aan de hand was. 

 In overleg met de brandweer en WML wordt nagegaan of er vergelijkbare situaties in de gemeente zijn om 
soortgelijke misverstanden in de toekomst te voorkomen. Dit heeft er inmiddels toe geleid dat de brandweer 
alle aansluitpunten is nagegaan. 

6.b Raadsinformatiebulletin (45) Versoepelde 
regels voor straatartiesten

Er wordt geen aanvullende informatie gevraagd.

 
6.c Brief (111) gemeente Gulpen-Wittem 

inzake GR
Inbreng leden M. Knubben, C. Fulmer-Bouwens en J. Kleijnen.

Beantwoording/constatering/toezeggingen burgemeester J. Schrijen: 
 Er heeft een bijeenkomst plaatsgevonden tussen de wethouders c.q. portefeuillehouders financiën van de 

middengebied gemeenten. Aan de hand van die bijeenkomst wordt een RIB opgesteld. De inhoud van het 
concept RIB luidt als volgt: In meerdere gemeenteraden van de 9 middengebied gemeenten zijn moties 
aangenomen om meer grip te krijgen op de Gemeenschappelijke Regelingen en de oplopende kosten voor de 
gemeenten. Op initiatief van de gemeente Gulpen Wittem hebben de gemeenten Beekdaelen, Eijsden-
Margraten, Meerssen, Gulpen-Wittem, Stein, Vaals en Valkenburg aan de Geul afgesproken om een actieve 
gezamenlijke agenda te maken om vanuit gemeenschappelijke of gezamenlijke belangen de krachten te 
bundelen. De genoemde middengebied gemeenten kijken daarbij ook naar de bestaande initiatieven in Noord- 
en Midden Limburg en Parkstad om grip en sturing op verbonden partijen te verbeteren en de raden beter in 
positie te brengen.

 De burgemeester stelt vast dat hier rondom de kadernota ook al over gesproken is. Toen is gebleken dat de raad 
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van mening is dat hier aandacht voor moet zijn. Die aandacht is inmiddels vertaald, dus daarom is het indienen 
van een motie op dit moment overbodig. De raad kan hier beter mee wachten totdat er conclusies getrokken 
zijn. Uiteraard komt het college dan bij de raad terug.

Reactie lid J. Kleijnen.

6.d Brief (118) de heer Derks tegen 
uitbreiding MAA

Behandeling heeft plaatsgevonden onder agendapunt 3.a.

6.e Stand van zaken over het niet toetreden 
tot Shared Service Center Zuid-Limburg 
(SSC ZL)

Toelichting burgemeester J. Schrijen:
 Omdat het steeds boven de markt bleef hangen heeft het college besloten om niet toe te treden. De overweging 

die daarbij is gehanteerd is dat de continuïteit van de ICT-voorzieningen in een kleine gemeente voortdurend 
aandacht vraagt. Het aantal ICT-medewerkers is beperkt maar gelukkig valt het aantal storingen nog mee.  
Zolang het aantal storingen beperkt blijft kan de afdeling deze hanteren.

 Er is wel onderzocht hoe men die continuïteit beter kan borgen. Een van de opties was het onderbrengen bij SSC 
ZL, maar zoals men heeft kunnen lezen is dit nog steeds niet rond en dat de gemeenten Maastricht, Sittard-
Geleen en Heerlen niet naar één locatie gaan. Kortom, er is nog steeds geen sprake van een organisatie. De 
gemeente kan pas toetreden als er sprake is van een organisatie en op het moment dat die organisatie 
functioneert. Bij nadere analyse bleek ook dat het financieel gezien eigenlijk te weinig voordeel oplevert.

 De ontwikkelingen gaan steeds verder en er wordt steeds meer in de iCloud geopereerd. Dit betekent dat het 
beheer bij een externe gespecialiseerde partij ligt. Dan is er goede kennis en expertise beschikbaar waardoor de 
ondersteuning veel breder is.

 Diverse zaken zijn al bij externen belegd om bijvoorbeeld het onderhoud te doen en programmatuur mee te 
ontwikkelen. De trend is dat men dit ziet groeien. Natuurlijk kan men op dit gebied ook proberen om 
schaalvoordelen te krijgen door met anderen samen te werken.

 De VNG (VNG realisatie) probeert de lokale complexiteit te verminderen waardoor men de continuïteit beter in 
de hand heeft. Voorbeelden zijn: het optuigen van een Gemeentelijke Gemeenschappelijke Infrastructuur (GGI), 
en het GGI-veilig voor het verhogen van de digitale weerbaarheid.

 De continuïteit van ICT heeft continu de aandacht. Hoewel er sprake is van preventief onderhoud kunnen 
storingen niet uitgesloten worden, maar het streven is om die zoveel als mogelijk te voorkomen. Als er storingen 
zijn wordt getracht die zo snel mogelijk op te lossen. Daarnaast blijft het college de ontwikkelingen volgen.

Inbreng leden M. Knubben

Beantwoording/constatering/toezeggingen burgemeester J. Schrijen: 
 De burgemeester beaamt dat het zinvol is om dit gespreksonderwerp mee te nemen naar het overleg met de 

kleinere gemeenten in het middengebied, maar het is goed mogelijk dat de gemeenten hun eigen oplossingen 
zullen kiezen.

De voorzitter concludeert dat de gemeente niet direct toetreed tot het SSC ZL, maar wel deels indirect. De zaken 
rondom het sociale domein schuiven wel indirect in omdat deze zaken zijn ondergebracht bij de gemeente 
Maastricht.
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6.f Stand van zaken samenwerking Mededelingen burgemeester J. Schrijen inzake:
 Inhoudelijk gezien focust het college zich op dit moment op het middengebied, daarbij moet men denken op de 

schaal van Zuid-Limburg. In die zin worden er voorbereidingen getroffen om het samen met het middengebied 
eens te worden over de programmatische lijnen die men kiest. Vanuit het middengebied liggen vier lijnen voor 
en drie vanuit de steden, dit moet men tot één verhaal maken. Daarbij wordt steeds meer aangegeven dat men 
niet te snel over structuren moet praten, maar dat men moet proberen om het binnen de programmalijnen te 
realiseren. Vervolgens wordt per programmalijn gekeken naar de mogelijkheden om samen dingen verder te 
brengen.

6.g Stand van zaken Agenda Valkenburg Op dit moment zijn er geen zaken te melden.
 

7. Gewestelijke aangelegenheden Mededelingen burgemeester J. Schrijen inzake:
 De colleges van Maastricht – Heuvelland zijn laatst bij elkaar geweest. De burgemeester was zelf niet aanwezig 

maar hij heeft gehoord dat iedereen onder de indruk was van de voordracht van professor de heer Jan Rotmans. 
Deze voordracht had te maken met de wijze waarop men bredere processen kan aangaan, of men grotere zaken 
moet aanvliegen door te proberen aan de voorkant draagvlak te verkrijgen of dat men eerst een soort 
speerpuntengroep moet samenstellen en dat die speerpunten vervolgens moeten worden neergelegd.
De burgemeester stelt voor om in het presidium te kijken of het mogelijk is om professor Rotmans uit te nodigen 
om naar Valkenburg te komen.

 In het kader van de kadernota deelt de burgemeester mee dat het college voornemens is gehoor te geven aan de 
uitnodiging om weer naar China te gaan. Deze reis vindt plaats van 13 t/m 19 oktober 2019. Conform toezegging 
is er een website gemaakt en die is inmiddels gevuld door allerlei bedrijven in de toeristenindustrie. Het doel 
van de reis is om deze zaken in China te promoten, daartoe gaat een vertegenwoordiger van Visit Zuid-Limburg 
mee en de mevrouw die de website heeft gemaakt neemt ook deel. Tijdens de reis wordt niet allen Jiangyou en 
Mianyang bezocht maar ook Leshan (een hele grote stad). Deze locaties liggen allemaal in hetzelfde gebied.

 De burgemeester vraagt lid J. Kleijnen om dit initiatief een kans te geven. In het verleden heeft een 
meerderheid van de raad hier immers steun voor uitgesproken.

Reactie lid J. Kleijnen.
 

8. Rondvraag De fractie CDA heeft de volgende vragen ingediend:

Project BOR-BGT
We lezen in het verslag van B&W van 3 september jl. dat het hier gaat om een aanzienlijk bedrag van € 150.000,00. 
We hebben de indruk dat er hier geschoven wordt binnen de diverse programma’s zonder de raad daarover te 
informeren of te raadplegen. 
 Graag uitleg over waar het om gaat en hoe de financiële dekking geregeld is? 

Beantwoording burgemeester J. Schrijen:
 Er wordt niet met middelen geschoven, maar over de jaren 2019 en 2020 wordt in totaal € 150.000,00 uit het 

ICT-budget gehaald. Dit geld is nodig om ervoor te zorgen dat de buitendienst over goede informatie kan 
beschikken. Die informatie komt van BGT (Basisregistratie Grootschalige Topografie) vandaan. 
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Aanvullende beantwoording algemeen directeur L. Bongarts: 
 Het betreft meer dan alleen de buitendienst. Op dit moment werkt de gemeente met een ontzorgingscontract. 

Bij dat ontzorgingscontract is ontdekt dat in het bestek links en rechts nogal wat hiaten zitten. Op een tekening 
c.q. plattegrond van de gemeente staan de straten, daar komt een oplegger met de straatlantaarns bovenop, 
vervolgens komt er een oplegger met de putten bovenop, etc. Men kan zich voorstellen dat de hele gemeente op 
die manier in kaart is gebracht. Als men alles in detail wil zien heeft men misschien wel 20 lagen op elkaar 
liggen. Nu is ontdekt dat niet alles wat is gebeurd een-op-een is verwerkt in het digitale systeem.

 Op dit moment wordt het digitale systeem opgeschoond, want in het kader van de Omgevingswet moet de 
dienstverlening op dit terrein over twee jaar volledig digitaal zijn. Dit betekent dat iedereen die tekeningen wil 
maken over de juiste gegevens moet kunnen beschikken. 

 Het is een hele klus, daarom zijn de budgetten van 2019 en 2020 van de afdelingen samengevoegd en worden 
zaken gecentraliseerd. Het college heeft zelfs besloten er een teamleider gegevensbeheer voor aan te trekken. 
Daarom is de functie Hoofd Financiën gesplitst in  enerzijds financiën en anderzijds gegevensbeheer. Want voor 
de bedrijfsvoering van de gemeente wordt het zo strategisch dat het college heeft besloten dat dit alle 
aandacht vraagt en moet krijgen, ook op CMT- en management niveau.  Op dit moment wordt capaciteit 
georganiseerd en kennis naar binnen gehaald. Want in onze kleine organisatie was dit heel versnipperd. 

Beleids- en uitvoeringsregels
Met herhaling heeft onze fractie verzocht om beleids- en uitvoeringsregels van het college ter kennis te brengen van 
de raad en waar nodig voor publicatie daarover met raad, fractie of fractievoorzitters te overleggen (met name om 
na te kunnen gaan of die regels corresponderen met de kaders van de raad). Tot op heden is dat niet als 
vanzelfsprekend. 
 Is het niet verstandig om vóór vaststelling een en ander te checken bij de raad? 

Beantwoording burgemeester J. Schrijen:
 Het betreft de door de raad gestelde kaders en vervolgens de uitvoeringsregels voor het college binnen die 

kaders. Eigenlijk stelt de fractie voor dat het college alvorens de uitvoeringsregels worden vastgesteld langs de 
raad moet komen. Maar vanuit het dualisme geredeneerd zou men dit niet moeten willen.

 De burgemeester neemt de vraag of het mogelijk is een overzicht te krijgen van de beleids- en uitvoeringsregels 
mee: dit wordt uitgezet in de organisatie.

Reactie lid M. Knubben.

De fractie VSP heeft de volgende vragen ingediend:

Huis-aan-huis blad VIA Limburg
Zoals u ongetwijfeld vernomen heeft stopt Mediahuis Limburg per 1 januari met het huis aan huis verspreiden van 
o.a. de VIA Valkenburg krant. Dat betekent in feite dat alleen de abonnees van DL dit weekblad thuis bezorgt 
krijgen. Ook bij supermarkten zou nog een exemplaar verkrijgbaar zijn en op internet zou dit weekblad ook nog te 
lezen zijn. In Via Valkenburg worden door het gemeentebestuur algemene bekendmakingen en mededelingen m.b.t 
vergunningen en bouwbesluiten gepubliceerd. Mensen zonder internet, waaronder veel ouderen en mensen slecht 
ter been worden hier gewoon de dupe van en blijven hierdoor ontstoken van gemeentelijke publicaties en ook 
laagdrempelig nieuws. N.a.v. willen wij de volgende vragen stellen:
 Bent u het met ons eens dat iedere inwoner op een laagdrempelige manier voorzien moet worden van 
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gemeentelijke informatie, algemene bekendmakingen en mededelingen?
 Hoe wilt u de mensen die hiervan de dupe worden gaan voorzien van de gemeentelijke informatie, algemene 

bekendmakingen en mededelingen vanaf 1 januari 2020?

De fractie VVD heeft de volgende vragen ingediend:

Huis-aan-huis blad VIA Limburg
Het huis-aan-huis blad VIA Limburg zal niet meer worden verspreid. 
De Gemeente Valkenburg aan de Geul heeft hierin een stadhuispagina waarin ook de bekendmakingen staan 
opgenomen.
 Op welke wijze gaat de gemeente de inwoners voortaan informeren? We pleiten ervoor om dit niet alleen 

digitaal te doen.

Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 
 Na de constatering dat de huis-aan-huis verspreiding van VIA Valkenburg wordt stopgezet heeft het college zich 

beraden over de consequenties daarvan. Want de berichten zijn dat het weekblad als bijlage wordt toegevoegd 
aan Dagblad de Limburger en dat er verder in Limburg 400 afhaallocaties zijn. Het college wil graag weten 
welke afhaallocaties er in de gemeente Valkenburg aan de Geul worden voorzien.

 De burgemeester beaamt dat de gemeente het weekblad gebruikt voor de openbare bekendmakingen. Op dit 
moment wordt juridisch onderzocht wat dit betekend en op welke manier men dit kan oplossen.

 Ten aanzien van de suggestie om het weekblad toe te voegen aan de folders die wekelijks worden bezorgd merkt 
de burgemeester op dat de mensen die een nee-nee sticker op de brievenbus hebben geplakt het weekblad dan 
alsnog niet krijgen. Het is niet zo gemakkelijk, maar het college is ermee bezig. Zodra er iets te melden valt 
wordt de raad uiteraard geïnformeerd en als het financiële consequenties heeft komt het college vanzelf bij de 
raad terecht.

Reactie leden J. Kleijnen, C. Fulmer-Bouwens en B. Hardij.

Rekenkamercommissie
De gemeenteraad Eijsden-Margraten heeft besloten de samenwerking ten aanzien van de Rekenkamercommissie te 
beëindigen. 
 Welke gevolgen heeft dit voor Valkenburg aan de Geul en kosten dienaangaande?

Beantwoording griffier J. Pluijmen: 
 Als een gemeente de samenwerking wil beëindigen dient men dit conform de vastgestelde verordening één jaar 

van tevoren bekendmaken. Dat heeft de gemeente Eijsden-Margraten gedaan. 
 In diezelfde verordening staat ook dat een uittredende gemeente vanaf het vierde jaar van uittreding geen 

bijdrage meer verschuldigd is. De bijbehorende percentages worden in het verslag opgenomen (zie bijgevoegd 
Artikel 9 In- en uittreden).
1. Indien één van de gemeenten Beek, Eijsden-Margraten, Gulpen-Wittem, Meerssen, Nuth of Valkenburg aan 

de Geul wil uittreden uit de personele unie van de rekenkamercommissie gelden de volgende bepalingen:
a) Tenminste één jaar voor het feitelijk uittreden maakt de uittredende gemeente haar uittreden kenbaar 

aan de overige gemeenten in de personele unie.
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b) In het eerste jaar van uittreden is de uittredende gemeente zijn volledige aandeel in de 
instandhoudingskosten van de rekenkamercommissie verschuldigd. De omvang van dat bedrag wordt 
gebaseerd op het aandeel van de uittredende gemeente in de instandhoudingskosten in het jaar 
voorafgaande aan de uittreding.

c) In het tweede jaar van uittreding is de uittredende gemeente twee/derde deel van zijn aandeel in de 
instandhoudingskosten van de rekenkamercommissie verschuldigd. De omvang van dat bedrag wordt 
gebaseerd op het aandeel van de uittredende gemeente in de instandhoudingskosten in het jaar 
voorafgaande aan de uittreding.

d) In het derde jaar van uittreding is de uittredende gemeente een/derde deel van zijn aandeel in de 
instandhoudingskosten van de rekenkamercommissie verschuldigd. De omvang van dat bedrag wordt 
gebaseerd op het aandeel van de uittredende gemeente in de instandhoudingskosten in het jaar 
voorafgaande aan de uittreding.

e) Vanaf het vierde jaar van uittreding is de uittredende gemeente geen bijdrage meer verschuldigd.
f) Naast de uittredingskosten als opgenomen in de bepalingen b t/m e van lid 1 van dit artikel, betaalt de 

uittredende gemeente een vergoeding aan de overige gemeenten voor de loonsomkosten (inclusief 
eventuele pensioen- en/of wachtgeldkosten). Deze vergoeding is gelijk aan het deel in de 
loonsomkosten waarvoor die gemeenten ten tijde van het laatste jaar van deelname werd aangeslagen 
en wel over de periode dat de overige gemeenten loonsomkosten hebben voor de op het moment van 
opzegging in dienst zijnde secretaris

2. Op een verzoek van een gemeente om toe te treden tot de personele unie van de rekenkamercommissie 
wordt een besluit genomen door de gemeenteraden van de deelnemende gemeenten.

3. De bepalingen van deze verordening zijn, voor zover het betreft de instandhouding, van toepassing op een 
toetredende gemeente.

4. De toetredende gemeente is een eenmalige vergoeding verschuldigd van € 5.000,00.

 Wat verder speelt is dat de gemeente Beekdaelen zich (onder de hoed van de voormalige deelnemende 
gemeente Nuth) heeft aangesloten bij Rekenkamercommissie. De griffier gaat er vanuit dat alle gemeenten zich 
zullen beraden over deze constructie. Bovendien loopt de benoemingstermijn van de zittende Rekenkamerleden 
het komende jaar af. Dus dit punt komt het komende jaar zeker op de agenda van de raad.

 Het betreft een constructie van zes gemeenten en voor wat betreft toe- en uittreden zijn bepalingen 
vastgelegd. Op dit moment heeft het geen financiële gevolgen voor de gemeente Valkenburg aan de Geul.  Stel 
dat alle nu deelnemende gemeenten het volgende jaar besluiten niet verder te willen met deze constructie, dan 
hangt daar uiteraard een bepaalde verdeelsleutel aan vast. Maar dat is nu niet aan de orde.

Reactie lid B. Rooding-Eurlings.
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9. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 20.08 uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissies Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden op 25 november 2019.

W. Weerts, J. Pluijmen,
voorzitter   griffier


